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 8جزوه شماره 

 زمان های کامل استمراری

 

Present perfect progressive :ماضی نقلی استمراری( زمان حال کامل استمراری( 

زمان حال نیز ادامه داشته این زمان برای بیان دوره انجام کار یا فعالیتی که در گذشته شروع شده است و تا 

 است به کار می رود.

Ali has been sleeping for two hours. 

 خوابیدن علی در جریان بوده است که دو ساعت هم طول کشیده است.

Event in progress: sleeping. 

When: before now, up to now. 

How long? For two hours.   

 

می باشد .اگر منظور این زمان فعالیتی است  ing have/has + been- +فرم ساخت زمان حال کامل به صورت  

 for, sine, all که در گذشته شروع شده است و تا زمان حال هم ادامه داشته از کلمات مربوط به زمان مانند 

morning, all day, all week .و غیره استفاده می کنیم 

 

writing 
doing 

playing 

 

 
been 

have 

 
I/we/they/you 

has 

 
He/she/it 
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I have been cleaning the house since eight o’clock. 

I have been cleaning the house for two hours. 

You have been working for 6 hours. Why don’t you take a break? 

It has been snowing all day. It is steel snowing right now. 

 

به شکل استمراری به کار روند. این افعال بیانگر یک حالت نمی توانند  stativeحالتی یا نید فعلهای دقت ک

و  know, love, possess, taste, seemگفته می شود.مانند   non-continues verbs  هستند و به آنها 

 غیره.

 

I have known Ali since he was a child. 

Incorrect: I have been knowing Ali since he was a child. 

همانطور که در مثال بالا مشاهده کردید برای این افعال حالتی از زمان حال کامل به جای زمان حال کامل 

فتاده و تا استمراری استفاده می کنیم.دراینجا باز هم منظور از فعالیت یا اتفاقی است که در زمان گذشته اتفاق ا

 زمان حال ادامه داشته است.

 

به کار بریم. برای سوالی کردن هم جای  have/hasرا بعد از  notبرای منفی کردن کافیست که منفی ساز 

have .را با فاعل عوض می کنیم 

Has Ali been sleeping for two hours? 

Ali has not been sleeping for two hours. 

Have you been playing the tennis? 
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اگر زمان حال کامل استمراری بدون اشاره به زمان مشخصی به کار رود منظور فعالیتهای کلی است که اخیرا و 

 به تازگی روی داده است.

I have been thinking about changing my house. 

My back hurts, so I have been sleeping on the floor lately. 

Sara has been eating too much recently. She should eat less. 

 

 

به  forو  sinceاگر  work, teach, liveزمان حال کامل استمراری و زمان حال کامل همراه با فعل هایی مانند 

 مثال: کار رود از لحاظ معنایی این جملات یکسان هستند.

I have lived here since 2010. 

I have been living here since 2010. 

 

He has worked in library for 25 years. 

He has been working in library for 25 years. 

 

ما معمولا از این زمان استفاده می کنیم که بگوییم یا بپرسیم که چه مدت زمانی کار یا اتفاق به طول انجامیده 

 است:

How long have you been reading that book? 

I’m studying Germany, but I haven’t been studying it very long. 

Sara is still writing her homework. She has been writing it all day. 
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برای دریافت جزوات آموزشی بیشتر زبان انگلیسی و سایر دروس و همچنین برای مشاهده لیست 

دروس ابتدایی و متوسطه، کنکور و دانشگاه و ... به  مدرسین تدریس خصوصی زبان انگلیسی،

 سایت ایران مدرس مراجعه کنید.
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